

Date: 06 July 2022

التاريخ: 2022/07/06

ESHRAQ INVESTMENTS PJSC

شركة إشراق للاستثمار ش م ع

Update No. 2

concerning the Acquisition of Goldilocks Investment Co. Ltd ("Goldilocks") (the "Acquisition")

تحديث رقم 2

حول صفقة الاستحواذ على شركة جولديلوكس انفيستمنت المحدودة ("جولديلوكس") (الاستحواذ)

Dear Sir,

تحية طيبة و بعد ،،،

Following the update no. 1 of Eshraq Investments PJSC ("**Eshraq**") dated 22/06/2022, Eshraq would like to inform you that:

تبعاً للتحديث رقم 1 تاريخ 2022/06/22، تود شركة إشراق للاستثمار ش.م.ع. (**إشراق**) الإعلان عن:

1- Eshraq has submitted on 04/07/2022 the final request to the Securities and Commodities Authority ("**SCA**") for the issuance of the Certificate of amendment of the Memorandum of Association in execution of the Acquisition. This Certificate will allow Eshraq to decrease the capital and subsequently increase it in accordance with SCA's initial approval and the approval by Eshraq shareholders dated 28/04/2022;

1- تقدمت إشراق بتاريخ 2022/07/04 بالطلب النهائي إلى هيئة الأوراق المالية والسلع (**الهيئة**) من أجل الاستحصال على شهادة تعديل النظام الأساسي تنفيذاً للاستحواذ. ستسمح هذه الشهادة إتمام تخفيض رأس المال وزيادته من بعدها تنفيذاً لموافقة الهيئة الأساسية وموافقة مساهمي إشراق على الاستحواذ بتاريخ 2022/04/28؛

2- Eshraq confirms that its final shareholding in Goldilocks is expected to be 99.2%;

2- تؤكد إشراق أنه من المتوقع أن تبلغ نسبة مساهمتها النهائية في جولديلوكس 99.2%؛

3- Following the Capital reduction, Eshraq's accumulated losses will be completely eliminated, and as a result, Eshraq will make the separate request to ADX to remove the yellow flag next to its name on the main market listing page on ADX;

3- بعد تخفيض رأس المال، سيتم إطفاء كامل خسائر إشراق المتراكمة، ونتيجة لذلك، ستتقدم إشراق بطلب منفصل إلى سوق أبو ظبي للأوراق المالية لإزالة العلامة الصفراء بجانب اسمها على الصفحة الرئيسية للإدراج في السوق.

إشراق

ESHRAQ

4- After the decrease and the increase of the capital of Eshraq the issued Capital is expected to be AED 2,803,655,454 (two billion eight hundred three million six hundred fifty-five thousand four hundred and fifty-four Dirhams) divided into 2,803,655,454 (two billion eight hundred three million six hundred fifty-five thousand four hundred and fifty-four) shares of one dirham each share.

4- بعد تخفيض رأس المال وزيادته، من المتوقع أن يساوي رأس مال إشراق المصدر 2,803,655,454 (ملياران وثمانمائة وثلاثة ملايين وستمئة وخمسة وخمسون ألف وأربعمئة وأربعة وخمسون) درهماً إماراتياً موزع على 2,803,655,454 (ملياران وثمانمائة وثلاثة ملايين وستمئة وخمسة وخمسون ألف وأربعمئة وأربعة وخمسون) سهماً بقيمة اسمية مقدارها درهم واحد للسهم.

In case of any further development concerning the Acquisition, we will update the market in due course.

في حال أي تطورات جديدة أخرى بشأن صفقة الاستحواذ، سنقوم بتحديث السوق في الوقت المناسب.

Best regards,

Ziad Touma

General Counsel and Compliance Officer

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

زياد توما

مستشار عام وضابط الامتثال

